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Närvarande:                      
Björn Lager, Christer Sjöberg, Kjell G Sjöö
Ulrika Leray, Tomas Andersson, Britt-Marie Carlsson
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2006-08-29
 

§ 1                 Mötet öppnas

                      Ordförande Björn Lager hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

 

§ 2                 Dagordning

                      Dagordningen godkändes.

 

§ 3                 Protokolljusterare

                      Tomas Andersson utsågs till att justera protokollet tillsammans med Björn                    
Lager.

 

§ 4                 Föregående protokoll

                      Protokoll  5/2006 gicks igenom och lades till handlingarna.

 

§ 5                 Skrivelser

Inga skrivelser har inkommit till styrelsen.

 

§ 6                 Ekonomi

                      Halvårsuppföljning: genomgång av resultatrapport och balansrapport gjordes.               
Mötet konstaterade att kostnaderna för värme och snöröjning var extremt            höga för perioden 
januari – april 2006. Extra uppföljning mot budget skall    göras av kassören. En extra inbetalning 
per den 30 november diskuterades.                  Styrelsen tar ställning till detta när kassören gjort 
uppföljning mot budget.

                                             

§ 7                 Aktivitetslistan

                      Genomgång av aktivitetslistan. Prioritet när det gäller anbud snöröjning. Ordförande 
fick styrelsens uppdrag att arbeta vidare med detta.

                      



§ 8                 Övriga frågor

                      Inga övriga frågor var anmälda.

 

§ 9                 Nästa möte

                      Nästa styrelsemöte är den 5 oktober kl 19.00 hos Tomas, Blåbärsvägen 1.

 

§ 10               Mötet avslutas

                      Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

 

Vid protokollet                                          Justeras

 

Britt-Marie Carlsson                                  Björn Lager                         Tomas Andersson

 

 

 

 

 

 


